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Na pravidelném zasedání Zastupitelstva města minulý týden starosta Petr Hable přítomným
zastupitelům a občanům Nového Města nad Metují přednesl zprávu, ve které shrnul
nejdůležitější informace z roku 2016.
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"Stejně jako v uplynulých dvou letech předkládáme zastupitelů a veřejnosti informace o tom
nejvýznamnějším, co se podařilo v roce 2016, ale i to, kde vidíme rezervy práce nejen své, ale
celého Městského úřadu," uvedl starosta Petr Hable.

  

Prioritami současného vedení města ve vztahu k financím je umírněnost a odpovědnost.
"Umírněností chápeme takový přístup, kdy zvažujeme, zda konkrétní výdaj je pro město
doopravdy potřebný a nezbytný. Odpovědností je potom otevřenost, transparentnost a veřejná
kontrola. I proto jsme od loňského roku dali veřejnosti možnost průběžné kontroly vývoje příjmů
a výdajů městského rozpočtu na webových stránkách formou „rozklikávacího“ rozpočtu," doplnil
místostarosta Michal Beseda.

  

Město v loňském roce hospodařilo s příjmy 181,2 mil. Kč a výdaji 169,7 mil. Kč. Hospodaření
města tak skončilo přebytkem ve výši 11,5 mil. Kč. Na rozdílu mezi plánovaným schodkem 20
mil. Kč a skutečným přebytkem hospodaření se podílely zejména vyšší příjmy města (cca 9,8
mil. Kč), přesuny některých akcí do roku 2017 (cca 9,5 mil. Kč), úspory u investičních a
neinvestičních akcí a poskytnuté dotační částky, které nebyly do rozpočtu zahrnuty. V roce
2016 město obdrželo investiční a neinvestiční dotace v částce 5,4 mil. Kč. Výsledek dobrého
hospodaření v roce 2016 i několika předchozích letech poskytuje městu možnost realizovat
významné investice v roce 2017 a 2018.

  

"Jsou však věci, které se tak úplně nepodařily. Stejně jako v loňské zprávě musím bohužel
konstatovat, že se nepodařilo zastavit pokles počtu obyvatel města, došlo pouze k jeho
zpomalení. Pomalu pokračují opravy silnic a chodníků, občané oprávněně kritizují nedostatek
cyklostezek. Při projektování cyklostezek často narážíme na požadavky orgánů ochrany
přírody, které zhatily plánované propojení Krčína s Novým Městem podél řeky, i na neochotu
některých majitelů soukromých pozemků jednat o vedení cyklostezek přes jejich pozemky,"
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uvedl starosta Petr Hable.

  

V roce 2016 město ze svého rozpočtu uskutečnilo investiční akce za téměř 21 mil. Kč, další
desítky milionů investovaly ze svých rozpočtů na území Nového Města nad Metují státní a
krajské organizace společně se správci sítí.

  

"Pro rok 2017 byl Zastupitelstvem města schválen ambiciózní investiční plán ve výši přes 55
mil. Kč, z jehož nejvýznamnějších položek bych rád jmenoval následující: odložené zateplení
bytového domu TGM 44-47, vybudování cyklostezky od Ammannu do Vrchovin, oprava
kamenného mostu ve Vrchovinách, přípravné práce na rekonstrukci Terminálu Rychta a
okolních ulic tzv. Zlatého trojúhelníku, první fázi opravy Kina 70, rekonstrukci veřejného
osvětlení od Rychty směrem k letišti, opravy chodníků v ulicích Johnova, 28. října, Na Strážnici,
TGM a Boženy Němcové," doplnil místostarosta Michal Beseda.
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